



Irwin Tobias – Advisor, Masters Tennis - itobias@tenniscanada.com

A Toronto resident, Irwin Tobias has been involved in tennis and the tennis business for almost 50 years. He was employed in various capacities with the Mayfair Clubs for over 38 years. In 2007, he became Chair of Tennis Canada's Senior Committee and worked closely with Seniors Coordinator Steve Stevens in promoting seniors tennis in Canada. Irwin transitioned into his current role in 2012. Irwin developed the popular Wilson/Mayfair Senior ITF Circuit in 2002. Since the onset of this Circuit, Masters Tennis (newly renamed) competition in Ontario has taken off in leaps and bounds. Entries have continued to grow, with now close to 200 entries at each event. Irwin is passionate about Masters Tennis and plans to carry on the tradition of continuing to grow Masters Tennis in Canada that was started by his mentor Steve Stevens.

Irwin Tobias – conseiller du tennis des maîtres - itobias@tenniscanada.com

Irwin Tobias, de Toronto, est associé au tennis depuis près de 50 ans. Il a joué de nombreux rôles aux clubs Mayfair Clubs pendant plus de 38 ans. En 2007, il est devenu le président du comité du tennis pour vétérans de Tennis Canada et a travaillé en étroite collaboration avec Steve Stevens, coordonnateur du tennis pour vétérans, à la promotion du tennis pour vétérans partout au pays. Irwin est passé à son rôle actuel en 2012. En 2002, il a mis sur pied le populaire Circuit Wilson/Mayfair de l'ITF. Depuis le début de ce circuit, les compétitions de tennis des maîtres (nouvellement rebaptisées) en Ontario ont connu un essor fulgurant. Le nombre d'inscriptions n'a cessé d'augmenter, et chaque tournoi compte maintenant près de 200 participants. Irwin est passionné par le tennis des maîtres et prévoit de poursuivre dans les traces de son mentor, Steve Stevens, pour assurer la croissance de ce sport.